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1  Συνεχίζεται η... βεντέτα Πολάκη - ΠΟΕΔΗΝ
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-08-2018

Κυκλοφορία: 4750 Επιφάνεια: 128.91 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ, ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συνεχίζεται η... βεντέτα 
Πολάκη - ΠΟΕΔΗΝ
Νέο επεισόδιο στην αντιπαράθεση μεταξύ του ανα
πληρωτή υπουργού Υγείας Παύλου Πολάκη με 
τους εργαζόμενους στα δημόσια νοσοκομεία. Η 
ομοσπονδία τους (ΠΟΕΔΗΝ) δημοσιοποίησε από
φαση του Πολυμελούς Πρωτοδικείου Αθηνών, 
σύμφωνα με την οποία ο Παύλος Πολάκης πρέπει 
να καταβάλει 20.000 ευρώ στον πρόεδρο της ΠΟ
ΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαννάκο για ηθική βλάβη.
Η υπόθεση αφορούσε ανάρτηση του κ. Πολάκη 
στο Facebook με υβριστικά σχόλια κατά του προ
έδρου της ΠΟΕΔΗΝ, σχετικά με δηλώσεις στην 
εφημερίδα «Guardian», οι οποίες αναφέρονταν 
στη ραγδαία αύξηση των νοσοκομειακών λοιμώ
ξεων. Στην ανακοίνωσή της η ΠΟΕΔΗΝ εξαπέλυσε 
επίθεση κατά του αναπληρωτή υπουργού, τον 
οποίο χαρακτηρίζει «κοινό συκοφάντη, ψεύτη και 
ασπίδα σωτηρίας του κ. Τσίπρα».
Ο Παύλος Πολάκης, όμως, απάντησε με εξίσου 
σκληρό ύφος, μιλώντας για πρόσκαιρη δικαστική 
«επιτυχία» και «εντεταλμένο (ανπ)πολιτευτή με 
προσωπικό ή κομματικό κίνητρο». Παράλληλα 
τόνισε την «αμετάκλητη απόφασή μας να καθαρί
σουμε τον χώρο της Δημόσιας Υγείας από τα “τρω
κτικά” που θρέφονταν επί δεκαετίες με ζεστό κρα
τικό χρήμα και το πολιτικό προσωπικό που τα 
συγκάλυπτε». Η ΠΟΕΔΗΝ ανταπάντησε απευθυ
νόμενη στον πρωθυπουργό: «Λυπούμαστε που ο 
ευαίσθητος χώρος της υγείας βρίσκεται αυτήν τη 
στιγμή στα χέρια ενός ανθρώπου που απαξιώνει 
κάθε σοβαρό θεσμό αυτής της χώρας».
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1  Οι υπεύθυνοι έπαιζαν το σπασμένο τηλέφωνο
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-08-2018

Κυκλοφορία: 3500 Επιφάνεια: 1863.06 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ, ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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το σπασμέ 
τηλέφωνο
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ΤΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΣ 
ΤΣΙΒΓΟΥΛΗ

σο περνούν οι μέρες από 
την τραγωδία της 23 ης Ιου
λίου το κουβάρι των ευθυ
νών φαίνεται να μπλέκεται 
ακόμη περισσότερο καθώς 
οι αρμόδιοι φορείς ανταλ
λάσσουν αλληλοκατηγορί

ες, χωρίς να έχουν ακόμη δοθεί συγκεκριμένες 
απαντήσεις για τις πιο κρίσιμες στιγμές της 
τραγωδίας, γεγονός που οδηγεί στο μοναδικό 
ίσως βέβαιο συμπέρασμα: Πλήρης έλλειψη 
συντονισμού.

Πώς βρέθηκαν να τρέχουν χιλιάδες 
άνθρωποι αβοήθητοι τη στιγμή που οι φλόγες 
είχαν φθάσει στις αυλές τους χωρίς να έχουν 
δει ένα όχημα της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας 
γύρω τους και από ποιον έπαιρναν εντολές οι 
αστυνομικοί οι οποίοι, σύμφωνα με πολλές 
μαρτυρίες, έδιναν λανθασμένες εντολές εγκλω
βίζοντας τον κόσμο σε λάθος σημεία;

«Εγώ επικοινωνούσα το απόγευμα στις 
23 Ιουλίου μέσω ασυρμάτου με το Κέντρο

Επιχειρήσεων του Δήμου Ραφήνας, που εί
ναι ένας μικρός πυροσβεστικός σταθμός με 
πέντε οχήματα και είναι συνδεδεμένος με τον 
ασύρματο της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας. Εχει, 
δηλαδή, την ίδια βάση επικοινωνίας, οπότε δεν 
νομίζω πως είχαν πρόβλημα να επικοινωνή
σουν μέσω ασυρμάτου. Για άλλους τρόπους 
δεν γνωρίζω», δήλωσε στον «Φ» ο δήμαρχος 
Ραφήνας Βαγγέλης Μπουρνοός.

Το ερώτημα που προκύπτει, σύμφωνα 
με τα νέα στοιχεία που φέρνει στην επιφάνεια 
η αναζήτηση ευθυνών για την τραγωδία, είναι 
γιατί είχαν σιγάσει εκείνες τις κρίσιμες ώρες 
οι ασύρματοι ιης ΕΛ.ΑΣ. και γιατί δεν υπήρχε, 
όπως προκύπτει, τηλεφωνική επικοινωνία με 
την Πυροσβεστική Υπηρεσία προκειμένου να 
συντονιστούν οχ δυο υπηρεσίες έστω και την 
τελευταία στιγμή, όταν η φωτιά έφθασε στις αυ
λές των σπιτιών χωρίς να έχει υπάρξει κανένα 
οργανωμένο σχέδιο εκκένωσης σύμφωνα με 
δεκάδες μαρτυρίες πολιτών.

Σύμφωνα με τις νεότερες πληροφορίες, 
υπάρχουν αναπάντητες κλήσεις από χο Κέντρο 
Επιχειρήσεων της λεωφόρου Αλεξάνδρας τις 
κρίσιμες ώρες και εκείνο που ερευνά η Δικαι

οσύνη είναι αν ο αρχηγός της Πυροσβεστικής 
επικοινώνησε με τον αρχηγό της Αστυνομίας 
προκειμένου να αποφασίσουν ένα κοινό σχέδιο 
δράσης. Ποιος έδινε την εντολή στους αστυ
νομικούς τις στιγμές του μεγάλου πανικού να 
κατευθύνουν τον κόσμο σε δρόμους-παγίδες, 
όπως αναφέρουν πολλοί μάρτυρες; Είχαν ενη
μέρωση από την Πυροσβεστική για το πού 
κατευθυνόταν η φωτιά;

«Η δική μου άποψη είναι ότι η Πυρο
σβεστική δεν έδωσε εντολή εκκένωσης και 
όταν γύρισε ο άνεμος δεν υπήρχε εναλλακτικό 
σχέδιο από τη λεωφόρο Μαραθώνος για να 
ανακόψουν τη φωτιά. Εγώ δεν πλησίασα ποτέ

Ι
Στο μικροσκόπιο 
της Δικαιοσύνης 
η επικοινωνία μεταξύ 
των εμπλεκόμενων 
υπηρεσιακών παραγόντων

τους πυροσβέστες κι όταν ήρθαν, γιατί άργησαν 
να έρθουν, ήταν μπροστά στον επιχειρησιακό 
χώρο που ήταν αποκλεισμένος για τους πολίτες. 
Για να τηρηθεί το σχέδιο "Ξενοκράτης" πρέπει 
να δοθεί εντολή εκκένωσης.

Η Πυροσβεστική δεν εφαρμόζει κανένα 
σχέδιο, κάνει την πρότασή της για εκκένωση. 
Αποφασίζεται η εκκένωση από αυτούς που 
πρέπει να αποφασιστεί, δηλαδή από την Πε
ριφέρεια, καθώς η φωτιά εκτεινόταν σε δύο 
δήμους. Τότε βγαίνουν τα σχέδια από τα συρ
τάρια και υπάρχουν διάφορες εναλλακτικές 
ανάλογα με τη φορά του ανέμου, με το που 
είναι η φωτιά και εκεί αρχίζει και εκτυλίσσεται 
το σχέδιο και ενημερώνονται Αστυνομία, εθε
λοντές, πυροσβέστες, να ηχήσουν καμπάνες, 
σειρήνες κ.λπ., πράγματα τα οποία δεν έγιναν!» 
δήλωσε ο δήμαρχος Ραφήνας.

Σε πλήρη εξέλιξη βρίσκεται η εισαγγε- 
λική έρευνα για τις φονικές πυρκαγιές στην 
Ανατολική Αττική, της 23ης Ιουλίου, με τις 
Αρχές να αναζητούν απαντήσεις για τα αίτια 
της τραγωδίας, αλλά και τις ευθύνες των αρμό
διων κρατικών και υπηρεσιακών παραγόντων. 
Δεν είναι τυχαίο άλλωστε ότι οι εισαγγελείς
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Μηνυτήρια αναφορά για τις φο
νικές πυρκαγιές κατέθεσε και η 
επικεφαλής της Πλεύσης Ελευθε
ρίας, Ζωή Κωνσταντοπούλου. 
Μέσα στις 17 σελίδες της μηνυ
τήριας αναφοράς, η κυρία Κων
σταντοπούλου περιγράφει σειρά 
αξιόποινων κακουργηματικών 
πράξεων, όπως ανθρωποκτονία 
από πρόθεση με ενδεχόμενο δό
λο κατά συρροή και έκθεση κατά 
συρροή από την οποία επήλθε 
θάνατος ή βαριά βλάβη της υγεί
ας. «Παρά τον υψηλό βαθμό κιν
δύνου, που ήταν γνωστός ακόμη 
και στον πρωθυπουργό, οι συ- 
ναρμόδιοι φορείς και υπηρεσίες 
ήταν εντελώς ανέτοιμοι και εκτός 
μάχης», αναφέρει. Προσθέτει 
δε ότι «to παράπονο των επιζώ- 
ντων όλων των ηλικιών ήταν: 
"Δεν μας είπε κανείς τίποτα, δεν 
χτύπησε η καμπάνα, δεν ακού
σαμε μια σειρήνα"...».

επικεντρώνουν την ερευνά τους σε πρόσωπα 
από τους Δήμους, την Περιφέρεια Αττικής, 
την Πυροσβεστική, την ΕΛ.ΑΣ., το Λιμενικό, 
καθώς και σε κάθε κρατικό αξιωματοόχο που 
ενδεχομένως να εμπλέκεται.

Η Εισαγγελία Πρωτοδικών Αθήνας δί
νει ιδιαίτερη βαρύτητα σπς καταθέσεις πολιτών 
που φέρνουν στο φως αδιάσειστα στοιχεία για 
παραλείψεις και αμέλειες που οδήγησαν στην 
τραγωδία. Στο μικροσκόπιο της Δικαιοσύνης 
βρίσκονται και οι τηλεφωνικές συνομιλίες με
ταξύ των εμπλεκόμενων υπηρεσιακών παρα
γόντων, με στόχο να εξαχθούν συμπεράσματα 
για τις τυχόν παραλείψεις αρμοδίων.

Πρόκειται για συνομιλίες μεταξύ στελε
χών της Πυροσβεστικής, της Αστυνομίας, της 
Γ.Γ Πολιτικής Προστασίας, της Περιφέρειας 
Αττικής, του Δήμου Μαραθώνα και του Δή
μου Ραφήνας, τις κρίσιμες ώρες. Στο πλαίσιο 
της εισαγγελικής έρευνας και της αναζήτησης 
απαντήσεων στα ερωτήματα που θα ρίξουν φως 
στην τραγωδία, οι εισαγγελείς πραγματοποίη
σαν την περασμένη Παρασκευή αυτοψία στις 
καμένες περιοχές, παρουσία και της εισαγγε- 
λέως του Αρείου Πάγου, Ξένης Δημητρίου.

ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ

«Να δοθεί κατάλογος 
με τα ονόματα των νεκρών»

Μ
έχρι και σήμερα, πάντως, 

η έλλειψη συντονισμού 
που οδήγησε στην εθνική 
τραγωδία αποτυπώνεται και στον θλιβε
ρό απολογισμό της, καθώς δεν υπάρχει 

ακόμη μια υπηρεσία που να διαχειρίζεται 
συνολικά και υπεύθυνα το θέμα με τον 
συγκεκριμένο αριθμό των τραυματιών 
σε νοσοκομεία και λίστα με τα ονόματα 
των νεκρών.

«Πάντα και παντού, σε όλον τον

κόσμο, ύστερα από κάθε τραγωδία δίνεται 
στη δημοσιότητα κατάλογος με τα ονόμα
τα των νεκρών. Εδώ έχουμε ΣΥΡΙΖΑ...». 
Με αυτό το μήνυμα στον προσωπικό του 
λογαριασμό στο Twitter ο αναπληρωτής 
εκπρόσωπος Τόπου της Νέας Δημοκρα
τίας, Νίκος Ρωμανός, επανέρχεται και 
καταγγέλλει τη στάση της κυβέρνησης, 
σημειώνοντας πως δύο εβδομάδες μετά ιη 
φονική πυρκαγιά στην Ανατολική Αττική 
δεν έχει δοθεί στη δημοσιότητα κατάλογος 
με τα ονόματα ίων νεκρών.

ΠΟΕΔΗΝ ΓΙΑ ΤΟ ΘΡΙΑΣΙΟ

«Υπάρχει μόνο ένας 
χειροκίνητος δερμοιόμος»

Μ
ετά την αποκάλυψη του 

«Φ» για τις τριτοκοσμικές 
συνθήκες που επικρα
τούν στο Θριάσιο, όπου 
οι γιατροί με απαρχαιωμένα μηχανήματα 
προσπαθούν να επουλώσουν τα σοβαρά 

εγκαύματα των θυμάτων από την πυρκαγιά 
της 23ης Ιουλίου, άμεση ήταν η αντίδραση 
της ΠΟΕΔΗΝ, η οποία διαπίστωσε πως 
η κατάσταση είναι ακόμη χειρότερη από 
εκείνη που καταγράψαμε. Σύμφωνα με 
τον πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ, Μ. Γιαννάκο, 
στο νοσοκομείο λειτουργεί αυτή τη στιγμή 
μόνο ένας χειροκίνητος δερμοτόμος, δια- 
ψεόδοντας ότι λειτουργεί και ο δεύτερος 
ηλεκτρικός δερμοιόμος που είχε εμφανίσει 
αρκετά προβλήματα στο παρελθόν. Σε μια 
μακροσκελή ανακοίνωση της Ομοσπον
δίας, που αναφέρεται και στο θέμα της 
καταδίκης ίου κ. Πολάκη για συκοφαντική 
δυσφήμηση μετά τη συνέντευξη που είχε 
δώσει στον «Guardian» ο πρόεδρος της

ΠΟΕΔΗΝ, γίνεται εκτενής αναφορά και 
στο θέμα του Θριάσιου νοσοκομείου.

«Ο κ. Πολάκης ας ασχοληθεί και 
λίγο με τα νοσοκομεία». Το Θριάσιο νο
σοκομείο, όπου υπάρχει το πιο εξειδικευ- 
μένο Κέντρο Εγκαυμάτων, διαθέτει σε 
λειτουργία έναν δερμοτόμο χειροκίνητο, 
με τον οποίο προσπαθούν οι γιατροί να 
αποκαταστήσουν τις πληγές των εγκαυ- 
ματιών. Χειροκίνητο τεχνολογίας της πε
ρασμένης 20ετίας.

Δεν διαθέτει ηλεκτρικούς δερ- 
μοτόμους νέας τεχνολογίας που έχουν 
δυνατότητα ρύθμισης ίου πάχους και πλά
τους κοπής δέρματος, η μεγέθυνση των 
μοσχευμάτων είναι πολύ μεγαλύτερη από 
ό,ιι με το χειροκίνητο και αποφεύγονται 
οι λοιμώξεις. Εφριξε ο Αυστραλός καθη
γητής που βρέθηκε στο Θριάσιο νοσοκο
μείο για να συμβάλει στην αποθεραπεία 
των εγκαυματιών. Και μιλάμε για κόστος 
10.000-15.000 ευρώ!»
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1  Νέος κύκλος αντιπαράθεσης Πολάκη με ΠΟΕΔΗΝ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-08-2018

Κυκλοφορία: 14860 Επιφάνεια: 179.08 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ, ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νέος κύκλος αντιπαράθεσης Πολάκη με ΠΟΕΔΗΝ
Σφοδρή αντιπαράθεση μεταξύ Πα
νελλήνιας Ομοσπονδίας Εργαζο
μένων Δημόσιων Νοσοκομείων 
(ΠΟΕΔΗΝ) και αναπληρωτή 
υπουργού Υγείας Παύλου Πολάκη 
εκ νέου άνοιξε η χθεσινή δημο
σιοποίηση -από την ομοσπον
δία- της απόφασης του Πολυμε
λούς Πρωτοδικείου Αθηνών που 
καταδίκασε τον αναπληρωτή 
υπουργό για συκοφαντική δυ
σφήμησα. Μετά την απάντηση 
του κ. Πολάκη που διαμήνυσε ότι 
θα προσφύγει στο Εφετείο, καθώς 
και ότι δεν πρόκειται να αναρτήσει 
στην ιστοσελίδα του περιεχόμενο 
της απόφασης -όπως επέβαλε το

Ο αναπληρωτής 
υπουργός επιτίθεται 
και κατά της αντιπολί
τευσης, την οποία 
κατηγορείγια προσπά
θεια «αήθους 
παραπλάνησης».

δικαστήριο-, η ΠΟΕΔΗΝ επανέρ
χεται στο θέμα δηλώνοντας πως 
«μόνο σε δημοκρατίες τύπου Μα- 
δούρο οι πολιτικοί είναι υπεράνω 
του νόμου και των δικαστικών

αποφάσεων». Και προσθέτει: «Και 
όλα αυτά γίνονται υπό την άτυπη 
κάλυψη της κυβέρνησης, του κυ
ρίου πρωθυπουργού, ο οποίος πα
ρακολουθεί σιωπηρά για μία ακό
μα φορά την εκτροπή του υπουρ
γού του, χωρίς να αντιδρά, όπως 
έχει κάνει δεκάδες φορές στο πα
ρελθόν, παρέχοντας με τον τρόπο 
αυτό την κάλυψή του».
Εν τω μεταξύ, νέα επίθεση στα 
κόμματα της αντιπολίτευσης εξα
πέλυσε χθες ο κ. Πολάκης. Με 
τίτλο «Ορυμαγδό ψεύδους και 
υπονόμευσης εσείς...; Οργασμό 
έργου και αναβάθμιση της δημό
σιας υγείας εμείς...!», το γραφείο

Τύπου του αναπληρωτή υπουργού 
Υγείας Παύλου Πολάκη εξέδωσε 
ανακοίνωση με την οποία απα
ριθμεί αποφάσεις ενίσχυσης δη
μόσιων μονάδων υγείας που έχει 
λάβει εντός του Αυγούστου ο κ. 
Πολάκης. Στην ανακοίνωση, γί
νεται λόγος για «ορυμαγδό της 
απαξίωσης και της αήθους παρα
πλάνησης στα οποία έχει επιδοθεί 
αυτές τις ημέρες το παλιό και κα
τεστημένο πολιτικό προσωπικό 
της αντιπολίτευσης και στα οποία 
έχει λόγους και συμφέρον να κα
ταφεύγει όσο πλησιάζει η μέρα 
απαλλαγής από μνημόνια και 
ασφυκτική επιτήρηση».



5

1  Η ΤΟΞΙΚΟΤΗΤΑ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ ΕΧΕΙ ΞΕΠΕΡΑΣΕΙ
ΚΑΘΕ ΟΡΙΟ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-08-2018

Κυκλοφορία: 7200 Επιφάνεια: 516.79 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ, ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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ΠΑΝΟΣ
ΑΜΥΡΑΣ
pamiras
@e-typos.com

ΟΣΟ ΔΙΕΥΡΥΝΕΤΑΙ 
Η ΑΠΟΣΤΑΣΗ ΤΟΥ 
ΤΣΙΠΡΑ ΑΠΟ ΤΗΝ 
ΚΟΙΝΩΝΙΑ ΤΟΣΟ 
ΕΝΙΣΧΥΟΝΤΑΙ 
ΟΙ ΔΟΣΕΙΣ ΤΟΥ 
ΔΙΧΑΣΤΙΚΟΥ 
ΛΟΓΟΥ ΑΠΟ 
ΜΑΞΙ ΜΟΥ ΚΑΙ 
ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ

Η ΤΟΞΙΚΟΤΗΤΑ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ 
ΕΧΕΙ ΞΕΠΕΡΑΣΕΙ ΚΑΘΕ ΟΡΙΟ

Ο
σο μεγαλώνει η απόσταση των κυβερνήσεων 
από την κοινωνία τόσο ξεφεύγει η αλαζονεία 
τους. Αυτός είναι ένας βασικός κανόνας στην 
πολιτική, στην περίπτωση όμως του ΣΥΡΙΖΑ η αλαζο

νεία έχει αντικατασταθεί από την τοξικότητα. Για αυτό 
κανείς πλέον θαμώνας των «απανταχού καφενέδων», 
για να χρησιμοποιήσουμε έκφραση ενός δασκάλου της 
δημοσιογραφίας, δεν τάσσεται υπέρ της κυβέρνησης και 
των ΣΥΡΙΖΑΝΕΛ.

Η ΤΟΞΙΚΟΤΗΤΑ ήταν το καθοριστικό στοιχείο που 
έφερε τον ΣΥΡΙΖΑ στην εξουσία και τον διατήρησε στις 
κρίσιμες αναμετρήσεις του 2015. Θυμηθείτε τους «γερ- 
μανοτσολιάδες» και τους «εκτελεστές συμβολαίων θανά
του», όπως αποκαλούνταν οι «Σαμαροβενιζέλοι» από τους 
Συριζαίους στα χρόνια της αντιμνημονιακής περιόδου. Ο 
ΣΥΡΙΖΑ χρησιμοποιούσε στον πολιτικό του λόγο δηλητη
ριώδη μηνύματα για να κάμψει τους αντιπάλους και να 
κερδίσει τις πρώτες εκλογές του Ιανουάριου.

ΣΤΟ ΔΗΜΟΨΗΦΙΣΜΑ του Ιουλίου, οι «Μενουμευ- 
ρωπαίοι» ήταν συνώνυμο των περιγέλαστων για τους 
«αγωνιστές» του «όχι», οι οποίοι μέσα σε 24 ώρες κατά
πιαν τα Μνημόνια που είχαν γράψει για λογαριασμό τους 
οι γραφειοκράτες του Βερολίνου και των Βρυξελλών. Τον 
Σεπτέμβριο του ίδιου έτους το σύνθημα που κυριαρχούσε 
στις συγκεντρώσεις του ΣΥΡΙΖΑ ήταν το απολύτως μετρι
οπαθές «τους τελειώνουμε ή μάς τελειώνουν». Και από 
τότε βάλθηκαν να τελειώσουν κάθε αντίπαλο. Ομως οι 
πολίτες πια έχουν καταλάβει ότι η τοξικότητα του ΣΥΡΙΖΑ 
δεν βλάπτει απλώς την ποιότητα της δημοκρατίας υπονο
μεύοντας τους θεσμούς, αλλά επιπλέον κοστίζει ακριβά 
σε χρήμα και πιο πρόσφατα σε ανθρώπινες ζωές.

ΥΣΤΕΡΑ από την τραγωδία της Ανατολικής Αττικής, όπου 
αναδείχθηκαν η ανεπάρκεια της κρατικής μηχανής και η

ανικανότητα των κυβερνητικών στελεχών, θα περίμενε 
κανείς μία «συστολή» από τους αυλικούς του Μαξίμου. 
Οταν έχεις εκατόμβη θυμάτων και οι ευθύνες κυκλώνουν 
την κυβέρνηση θα περίμενε κάποιος ότι τα στελέχη του 
Μαξίμου θα σιωπούσαν ή θα επιζητούσαν τη συναίνεση. 
Εις μάτην. Οι υπουργοί και το γραφείο του πρωθυπουρ
γού έσπασαν κάθε όριο εμπάθειας και διχαστικού λόγου. 
Επέρριψαν ευθύνες σε μέσα ενημέρωσης, ανακήρυξαν 
ως «αλάνθαστους» αυτούς που ξήλωσαν τις επόμενες 
ημέρες, χλεύασαν τα κόμματα της αντιπολίτευσης που 
ζητούσαν απαντήσεις για όλα τα ανοικτά ζητήματα της 
καταστροφής.

ΟΙ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ του Μαξίμου έχουν καταστεί μνη
μεία προπαγάνδας, τα δελτία Τύπου των υπουργών ευ
καιρία για απειλές «κουτσαβάκηδων». Ο ένας υπουργός, 
Δικαιοσύνης τρομάρα του, καλούσε τον Κυριάκο Μη- 
τσοτάκη να θέσει υποψηφιότητα για φύλακας ώστε να 
ασχολείται με τα κελιά των κρατουμένων, επειδή ο πρόε
δρος της Ν.Δ. επέκρινε την κυβέρνηση για τις μεταγωγές 
των δολοφόνων της 17 Νοέμβρη, ο άλλος διά «πηγών 
του», μάλιστα, κατονόμαζε τον πρόεδρο του δικαστηρίου 
που τον καταδίκασε για συκοφαντική δυσφήμηση κατά 
της ΠΟΕΔΗΝ, προφανώς για να τον στοχοποιήσει και 
καθύβριζε τους δικαιωθέντες μηνυτές του.

ΕΙΝΑΙ σαφές ότι το μόνο που γνωρίζουν οι κυβερνώντες 
είναι να καλλιεργούν τοξικό λόγο στην κοινωνία, όμως 
μόνο όσοι έχουν πάρει «δουλίτσες» από τον ΣΥΡΙΖΑ μπο
ρούν να ακολουθήσουν αυτόν το δρόμο. Εχουν τελειώσει 
πολιτικά αλλά στο Μαξίμου επιμένουν να ενισχύουν τις 
δόσεις του διχασμού, μόνο που αυτή τη φορά το δηλη
τήριο μένει στο σώμα της κυβέρνησης και επιταχύνει το 
τέλος της. Η ήττα του ΣΥΡΙΖΑ δεν θα φέρει απλώς την 
κυριαρχία της Νέας Δημοκρατίας αλλά θα είναι και μία 
νίκη τής δημοκρατίας.

I
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1  Δραματικές εξελίξεις για τη ΔΕΥΑΜΒ
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-08-2018

Κυκλοφορία: 0 Επιφάνεια: 509.62 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΜΕΤΑΦΕΡΘΗΚΕ ΔΕΣΜΕΥΜΕΝΟ ΠΟΣΟ 1,4 ΕΚ. ΕΥΡΩ ΣΤΗΝ ΕΡΓΗΛ

Δραματικές εξελίξεις 
για τη ΔΕΥΑΜΒ
Δραματικές είναι οι εξελίξεις στο 
«μέτωπο» της ΔΕΥΑΜΒ με την 
ΕΡΓΗΛ καθώς παραδόθηκε χθες 
με τραπεζική επιταγή από τους 
λογαριασμούς της Επιχείρησης, 
συνολικό ποσό1.420.000ευρώ.

Η
 διοίκηση ιης ΔΕΥΑΜΒ χαρακτηρίζει 
«απαράδεκτη την κίνηση της Τράπεζας 
Πειραιώς» και δηλώνει ότι θα στραφεί 

εναντίον της ενώπιον των Αστικών και Ποι
νικών δικαστηρίων, διεκδικώντας τη δέουσα 
αποζημίωση και αναζητώντας την ενοχή των 
υπευθύνων. Για «έντονη οσμή σκανδάλου» 
κάνει λόγο ο Δήμος Βόλου, ενώ αύριο (12 μ.) 
θα παραχωρηθεί συνέντευξη Τύπου στα γρα
φεία της ΔΕΥΑΜΒ από τον δήμαρχο Αχ. Μπέο. 
Στην ανακοίνωση της ΔΕΥΑΜΒ αναφέρονταί: 
«Παρότι εκκρεμεί ενώπιον του Μονομελούς 
Πρωτοδικείου Αθηνών και Βόλου η εκδίκαση 
των ανακοπών και των ασφαλιστικών μέτρων 
κατά της ΕΡΓΗΛ και της εις βάρος της ΔΕΥ- 
ΑΜΒ αναγκαστικής εκτέλεσης προκειμένου 
να προστατευθούν τα χρηματικά διαθέσιμα της 
δημοτικής επιχείρησης στις τράπεζες.
Παρόλο που τον μήνα Αύγουστο αναστέλλεται 
πάσα εκτέλεση (αρθρ. 147 επ. ΚΠολΔ). Ενώ 
σύμφωνα με το άρθρο 11 του Κώδικα περί δι
κών του Δημοσίου (Κ.Δ. από 26.6./10.7.1944, 
Α’ 139) προβλέπεται ότι σε όλες τις δίκες του 
Δημοσίου δεν τρέχει καμία προθεσμία εις 
βάρος του κατά τη διάρκεια των δικαστικών 
διακοπών, οι οποίες, σύμφωνα με την παρ. 
2 του άρθρου 11 του ν. 1756/1988 (Α' 35), 
αρχίζουν την 1 η Ιουλίου και λήγουν την 15η 
Σεπτεμβρίου. Αν και κατ’ άρθρ. 276 ΚΔΚ οι 
ΔΕΥΑ απολαμβάνουν των δικονομικών προ
νομίων του Δημοσίου.
Παρόλο που επανειλημμένως με εξώδικα 
που έχουμε επιδώσει δια δικαστικών επιμε
λητών στις τράπεζες με τις οποίες συνεργά
ζεται η ΔΕΥΑΜΒ, ήτοι και στην τράπεζα Πει

Η διοίκηση 
της ΔΕΥ- 
ΑΜΒ χα
ρακτηρίζει 
«απαρά
δεκτη την 
κίνηση της 
Τράπεζας 
Πειραιώς»

ραιώς, έχουμε καταδείξει τον ακατάσχετο 
χαρακτήρα των τραπεζικών λογαριασμών 
της, διότι αφορούν σε ανταποδοτικά τέλη, 
μισθοδοσίες αλλά και δημόσια έργα, όπως 
άλλωστε έχει ήδη νομολογηθεί σύμφωνα 
με την υπ’ αρ. 17/2002 απόφαση του Αρεί- 
ου Πάγου, ενώ επιπλέον έχουμε με έμφαση 
επισημάνει την αξίωση της ΔΕΥΑΜΒ κατά της 
ΕΡΓΗΛ ύψους περί τα 6.500.000Ε ως αχρε- 
ωστήτως καταβληθέντα χρήματα και επί των 
οποίων αναμένεται απόφαση από το Πεντα
μελές Εφετείο Λάρισας.
Ωστόσο και παρόλα τα ως άνω, κατά πρωτο
φανή αδιαφορία και για τη δημόσια υγεία και 
τον δημόσιο σκοπό που επιτελεί η ΔΕΥΑΜΒ 
με την χρηματοδότηση των υποδομών της, 
των λειτουργικών εξόδων και της μισθοδοσί
ας των υπαλλήλων της, η τράπεζα Πειραιώς 
σήμερα, μέσα στον Αύγουστο, παρέδωσε δια 
τραπεζικής επιταγής το δεσμευμένο ποσό 
περί το 1,420.000£ στην ΕΡΓΗΛ άλως αδι
καιολογήτους.
Η ΔΕΥΑΜΒ καυτηριάζει την απαράδεκτη αυτή 
κίνηση της τράπεζας Πειραιώς και δηλώνει ότι 
θα στραφεί εναντίον της ενώπιον των Αστι
κών και Ποινικών δικαστηρίων προκειμένου 
να υπερασπίσει τα δίκαιά της, διεκδικώντας 
τη δέουσα αποζημίωση και αναζητώντας την

ενοχή των υπευθύνων.
Ο Δήμος Βόλου
Στην ανακοίνωση του Δήμου Βόλου αναφέ- 
ρονταί:
«Έντονη οσμή σκανδάλου αποπνέει η ενέργεια 
των υπευθύνων της Τράπεζας Πειραιώς, που 
με την παράνομη, ανήθικη και έξω από κάθε 
λογική ενέργειά τους στη ληστρική επίθεση 
της ΕΡΓΗΛ κατά της περιουσίας του λαού του 
Βόλου, απέδειξε για μια ακόμη φορά γιατί στη 
συνείδηση όλων έχει καταστεί από τις πρω- 
τεργάτιδες δυνάμεις της διαπλοκής που ευθύ- 
νονται άμεσα για τη χρεοκοπία της πατρίδας 
μας και τη φτωχοποίηση και εξαθλίωση του 
λαού μας.
Ο Δήμος Βόλου δεν πρόκειται να ανεχτεί την 
προκλητική και εξόχως σκανδαλώδη αυτή 
ενέργεια, κατά παράβαση κάθε νόμιμης δια
δικασίας και δεοντολογίας και θα προσφύγει 
στη Δικαιοσύνη απαιτώντας την παραδειγμα
τική τιμωρία όσων μετείχαν, καθ’ οιονδήπο- 
τε τρόπο, στη λεηλασία των χρημάτων του 
βολιώτικου λαού, με την ελπίδα ότι δεν θα 
προσκρούσει σε επίορκους δικαστές, όπως 
δυστυχώς κατά καιρούς υπάρχει η βάσιμη 
αίσθηση ότι έχει συμβεί.
Με βαθιά θλίψη διαπιστώνουμε, ότι οι θυσίες 
στις οποίες δικτατορικά και ετσιθελικά κατα
δικάστηκε ο ελληνικός λαός για να ανακεφα- 
λαιωθούν και να διασωθούν τράπεζες, όπως 
η Πειραιώς, που διασπάθισαν και ξεκοκάλισαν 
τα χρήματα των πολιτών, πήγαν τελείως χαμέ
νες και οι ίδιες άθλιες πρακτικές και νοοτρο
πίες εξακολουθούν να κυριαρχούν.
Καλούμε τους πολίτες και όλους τους φορείς 
του Βόλου, συνειδητοποιώντας την πρόκληση 
και τη σε βάρος τους αθλιότητα, να επανεξετά
σουν τη συνεργασία τους με τη συγκεκριμένη 
Τράπεζα, που εντοιςπράγμασιναποδεικνύεται 
ότι δεν τους σέβεται και δεν τουςτιμά.
Για την πλήρη και συνολική αντίδραση του 
Δήμου Βόλου και της ΔΕΥΑΜΒ, ο δήμαρχος 
Βόλου, κ. Αχιλλέας Μπέος θα δώσει συνέντευ
ξη Τύπου, την Πέμπτη, στις 12 το μεσημέρι στα 
γραφεία της ΔΕΥΑΜΒ».
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1  Πέθανε αβοήθητος έξω από το «κουφάρι» του
Κέντρου Υγείας Καμένων Βούρλων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-08-2018

Κυκλοφορία: 2580 Επιφάνεια: 374.64 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πέθανε αβοήθητος έξω από το «κουφάρι» 
του Κέντρου Υγείας Καμένων Βούρλων
Με τραγικό τρόπο αναδεικνυεται ξανά η γύμνια 
των δημόσιων δομών Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας

Μονο η ταμπέλα απέμεινε να θυμίζει το Κέντρο Υγείας στα Καμένα Βουρλα\

Δ
εν περνάει μέρα που να μην απο- 
τυπώνεται με τραγικό τρόπο η ε
γκληματική γύμνια του συστήμα
τος Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγεί

ας, που στοιχίζει ανθρώπινες ζωές 
απ’ άκρη σ’ άκρη της χώρας.

Τελευταίο θύμα της ένας 42χρονος, 
ο οποίος, την περασμένη Κυριακή, ε
νώ ταξίδευε προς Λαμία, ένιωσε αδι
αθεσία και οδήγησε μέχρι το Κέντρο 
Υγείας Καμένων Βούρλων αναζητώ
ντας βοήθεια.

Ομως, στο ΚΥ έχει μπει λουκέτο 
εδώ και δύο χρόνια και ο 42χρονος 
ξεψύχησε αβοήθητος, την ώρα που 
περίμενε το ΕΚΑΒ για να μεταφερ
θεί στο Νοσοκομείο Λαμίας. Κάποιος 
από τους περίοικους τον εντόπισε 
και το θέμα ήρθε στη δημοσιότητα 
για να ξεδιπλώσει το ντόμινο των α
πάνθρωπων συνεπειών που προκα- 
λούν η υποχρηματοδότηση και η υ- 
ποστελέχωση του δημόσιου συστή
ματος Υγείας.

Το ΚΥ Καμένων Βούρλων είχε ε
γκαινιαστεί με πανηγυρικούς τόνους 
από την κυβέρνηση της ΝΔ πριν από 
10 χρόνια περίπου και αξιοποιήθηκε 
ως έργο βιτρίνας. Σε αντίθεση με την 
πλειοψηφία των ΚΥ, στεγαζόταν σε 
άψογες υποδομές και διέθετε σύγ
χρονο ιατρικό εξοπλισμό. «Πρακτικά 
όμως δε λειτούργησε ποτέ! Δεν εί
χε "προβλεφθεί" η στελέχωσή του 
με ανθρώπινο δυναμικό. Η λειτουρ

γία του παρέπεμπε περισσότερο σε 
αγροτικό ιατρείο, με δύο γιατρούς, 
ίσα για να γίνονται συνταγογραφή- 
σεις», καταγγέλλουν οι κάτοικοι της 
περιοχής στον «Ριζοσπάστη».

Μετά από 2-3 χρόνια, επί συγκυ
βέρνησης ΠΑΣΟΚ - ΝΔ, άρχισε να α- 
ποψιλώνεται ο σύγχρονος εξοπλισμός 
του και να μεταφέρεται στο Νοσοκο
μείο Λαμίας, προκειμένου να μπαλω
θούν αντίστοιχες «τρύπες» και να α
κολουθήσουν οι διαχρονικοί πανηγυ
ρισμοί των μέχρι τώρα κυβερνήσεων 
περί «αναβάθμισης του δημόσιου συ
στήματος Υγείας». Δέκα χρόνια με
τά, είναι κουφάρι και μοναδικός ερ
γαζόμενος είναι ένας σεκιούριτι που 
το φυλάει.

Σήμερα στα Καμένα Βούρλα (με 
τους 15.000 μόνιμους κατοίκους και 
πολλαπλάσιους τους καλοκαιρινούς 
μήνες) η μόνη δημόσια δομή υπηρεσι
ών Υγείας είναι ένα αγροτικό ιατρείο. 
Ο μοναδικός γιατρός του πηγαινοέρ
χεται με αυταπάρνηση τρεις φορές τη 
βδομάδα και στο Κέντρο Υγείας Ατα
λάντης (37 χιλιόμετρα μακριά) προκει
μένου να κάνει εφημερίες!

Για οποιοδήποτε σοβαρό πρόβλη
μα, οι κάτοικοι της περιοχής είναι α
ναγκασμένοι να ταξιδεύουν περίπου 
40 χιλιόμετρα για να πάνε στο Νοσο
κομείο Λαμίας, που στενάζει από τον 
πρόσθετο φόρτο ασθενών των γύρω 
περιοχών, το ελάχιστο προσωπικό, την

έλλειψη ειδικοτήτων και εξοπλισμού.
Από εκεί, λόγω των τεράστιων ελ

λείψεων και στο Νοσοκομείο Λαμί
ας «παραπέμπουμε διακομιδές στο 
Νοσοκομείο Λάρισας, 151 χιλιόμε
τρα μακριά. Καταλαβαίνεις, κάνου
με ό,τι μπορούμε για να φτάσουν ό
λοι ζωντανοί, αυτό όμως δεν γίνεται 
πάντα. Κυρίως οι διακομιδές αφορούν 
νευροχειρουργικά, αγγειοχειρουργι
κά, γαστρεντερολογικά περιστατικά. 
Το Ψυχιατρικό τμήμα του νοσοκομεί
ου είναι αδύνατο να κάνει νοσηλείες. 
Οι ασθενείς διακομίζονται στα ψυχι
ατρικά νοσοκομεία της Αθήνας. Υ
πάρχει μόνο ένας ψυχίατρος που κα
λύπτει όλη τη Στερεά Ελλάδα!», κα
ταγγέλλει γιατρός του νοσοκομείου.

Το ’να χέρι νίβει τ’ άλλο
Ο θάνατος του 42χρονου άνδρα 

δεν αποτελεί μεμονωμένο ούτε ση
μερινό γεγονός κι όπως ήταν ανα
μενόμενο η κυβέρνηση, που συνε
χίζει επάξια το έργο των προκατό- 
χων της, τηρεί «σιγήν ιχθύος». Οσο 
για την προκλητική ανακοίνωση της 
ΝΔ που - με αφορμή το γεγονός - 
«κατηγορεί» την κυβέρνηση «για δη
μιουργία νέων αχρείαστων κρατικών 
δομών που επιβαρύνουν τον προϋπο
λογισμό», απλά προμηνύει ότι η κα
τάσταση στο χώρο της Υγείας θα ε
πιδεινωθεί. Η βολική αντιπαράθεση

μεταξύ των αστικών κομμάτων στόχο 
έχει να κρύψει τον πραγματικό ένο
χο: Την πολιτική του κεφαλαίου που

αντιμετωπίζει την Υγεία του λαού με 
κριτήρια «κόστους - οφέλους» για το 
κράτος και την εργοδοσία.
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1  Ο ιός του Νείλου επιστρέφει και απειλεί
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-08-2018

Κυκλοφορία: 4750 Επιφάνεια: 140.73 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΜΠΑΝΑΚΙ

Ο ιός
του Νείλου 
επιστρέφει 
και απειλεί

Μέτρα πρόληψης κατά του ιού του Δυτικού 
Νείλου πρέπει να λαμβάνουν οι πολίτες, 
σύμφωνα με έκκληση της Γενικής Γραμμα
τείας Δημόσιας Υγείας, που επισημαίνει την 
πρώιμη έναρξη και την αύξηση της εμφάνι
σης κρουσμάτων της λοίμωξης το 2018, τόσο 
πανευρωπαϊκά όσο και στη χώρα μας. 
Σύμφωνα με καταγραφές του Ευρωπαϊκού 
Κέντρου Λοιμώξεων (ECDC) μέχρι τις 3 Αυ- 
γούστου 2018, έχουν συνολικά καταγραφεί 
111 κρούσματα της νόσου σε χώρες της Ευ
ρωπαϊκής Ενωσης, με 51 κρούσματα στην

Ιταλία (και 2 θανάτους), 43 κρούσματα στην 
Ελλάδα, 10 κρούσματα στην Ουγγαρία, 7 στη 
Ρουμανία, ενώ 70 κρούσματα έχουν κατα
γράφει ήδη και στη Σερβία (με 4 θανάτους). 
Επίσης, καταγράφεται τρέχουσα απότομη 
αύξηση των κρουσμάτων τόσο στη χώρα μας 
όσο και σε άλλες χώρες (όπως στην Ιταλία 
και στη Σερβία).

Εμφάνιση κρουσμάτων
Σύμφωνα με τη Γενική Γραμματεία Δημόσιας 
Υγείας, αναμένεται η εμφάνιση κι άλλων

κρουσμάτων της λοίμωξης, σε γνωστές και 
σε νέες περιοχές, κατά το προσεχές διάστημα. 
Επισημαίνεται η ανάγκη σχολαστικής τήρη
σης ατομικών μέτρων προστασίας από τα 
κουνούπια σε όλη την επικράτεια. Τα μέτρα 
αυτά περιλαμβάνουν: κατάλληλα ρούχα που 
να καλύπτουν όσο γίνεται περισσότερο το 
σώμα, χρήση εγκεκριμένων εντομοαπωθη- 
τικών σώματος και χώρου, χρήση αητών και 
κουνουπιέρων, κλιματισμού (ανεμιστήρων, 
air condition), απομάκρυνση συλλογών στά
σιμου νερού από τις αυλές και τα μπαλκόνια.
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1  Χάσαμε έναν αλληλέγγυο γιατρό
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-08-2018

Κυκλοφορία: 1000 Επιφάνεια: 306.08 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Χάσαμε έναν αλληλέγγυο γιατρό
ΤΟΥ ΠΑΝΟΥ ΤΡΙΓΑΖΗ*

Πόσο πολύτιμοι pas είναι οι 
εργάιεε ins κοινωνικήε arlrln- 
fkyYLins ίο συνειδητοποιούμε 
ιούιεε ns μέρεε ins ιραγωδία5 
στο Μάτι.

Δυστυχών, μέσα σε μία εβδομάδα, ο Βύρω- 
vas αποχαιρέτισε για πάντα δύο πρωτεργάτεε ins 
koivoovikiis αλληλεγγύη, τον γιατρό Μανώλη 
Κεφαλά και τον μηχανικό Μάρκο Ξυνιδάκη. 
Σπουδαίοι επιστήμονε5 και οι δύο, κηδεύτηκαν 
eras 21 Ιουλίου 2018 ο npooios και ons 28 ο δεύ- 
τεροε. As μου επιτραπεί, έστω και καθυστερημέ
να, μικρή νεκρολογία για τον Μανώλη Κεφαλά, 
που έφυγε πολύ πρόωρα από τη ζωή, σε ηλικία 
porlis 61 ετών.

MiKpaoianms καταγωγήε, ο Μανώληε είχε 
στο DNA του την αλληλεγγύη, αφού οι Μικρα- 
σιάτεε πρόσφυγεε υπέστησαν πολλά δεινά ακό

μα και όταν εγκαταστάθηκαν στη χώρα pas, με
τά την καταστροφή του 1922. Δεν είναι τυχαίο ότι 
από raus κόλπουε εκείνηε ins προσφυγή βγή
καν σπουδαίοι αγωνιστέε του αριστερού και προ
οδευτικού κινήματοε ins Erlrl06as. Παράδοση, 
που ακολούθησε και ο Μανώληε Κεφαλάε, ο 
onoios υπηρέτησε με συνέπεια το Εθνικό Σύστη
μα Υγείαε, ενώ το ιατρείο του ήταν πάντοτε ανοι
χτό cnous μη έχοντεε και κατέχοντεε.

Ύστερα από πολύχρονη θητεία στο ΠΑΣΟΚ, 
του οποίου ns ιδρυτικέε αρχέε πάντοτε υπερα
σπιζόταν, εντάχθηκε στον ΣΥΡΙΖΑ και το 2013 
συμμετείχε στο συνέδριο που αποφάσισε τη με
τεξέλιξή του από σχηματισμό των συνιστωσών 
σε «κόμμα των μελών». Πάνω απ' όλα, opoos, ο 
Μανώληε νοιαζόταν για την τοπική pas κοινω
νία και το μέλλον ins, γι'αυτό και εξελέγη δημο- 
iikos σύμβουλοε το 2002 με την παράταξη που 
είχε υποστηρίξει ο ΣΥΡΙΖΑ, ins onoias επικεφα-

λήΞ ήταν ο Anpmpns Σάρολα5. Παράλληλα, 
συμμετείχε και σε άλλεε τοπικέε κινήσει, είτε για 
την κοινωνική αλληλεγγύη είτε για την προστα
σία του Υμηττού.

Ιδιαίτερο ενδιαφέρον είχε ο Μανώληε και για 
τα εθνικά pas θέματα, των οποίων την εξέλιξη 
παρακολουθούσε συστηματικά. Προσωπικά, εί
χα κάποιεε διαφωνίεε μαζί του στο πεδίο αυτό, 
αλλά πάντοτε ns συζητούσαμε με τον τρόπο που 
ταιριάζει σε προοδευτικούε ανθρώπουε.

θα pas λείψει ο γιατρόε που συναντούσαμε 
συχνά στο περίπτερο του Φώτη, επί ins Χρυσο
στόμου Σμύρνή, στην είσοδο ins Παλιά5 Αγο- 
p0siou Βύρωνα, npo0upos να μοιραστεί μετουε 
περίοικοι tis ανησυχίεε, ns αγωνίεε και ns ιδέεε 
του. Υπήρξε πολύ αγαπητόε, γι' αυτό και στην τε
λευταία κατοικία του τον συνοδέυσαν ο δήμαρ- 
xos Βύρωνα Γρηγόρηε Κατωπόδηε, αντιδήμαρ- 
χοι, στελέχη όλων των δημοτικών παρατάξεων

και πλήθοε συνδημοτών.
Αφήνει πίσω του δυσαναπλήρωτο κενό, θα 

παραμείνει opoos ζωντανό5 στη μνήμη pas και ιδι
αίτερα στην καρδιά pas.

* Ο Πάνος Τριγάζης, μέλος της Κ.Ε. του ΣΥΡΙΖΑ, 
διετέλεσε δημοτικός σύμβουλος Βύρωνα την 
περίοδο 1999 - 2002



10

1  Καταργείται η ενδεικτική τιμή πώλησης στα μη
συνταγογραφούμενα φάρμακα

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-08-2018

Κυκλοφορία: 14860 Επιφάνεια: 190.7 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Καταργεϊται η ενδεικτική 
τιμή πώλησης στα μη 
συνταγογραφοϋμενα φάρμακα
Χωρίς να αναγράφεται ενδεικτική 
τιμή λιανικής πώλησης στην εξω
τερική συσκευασία τους θα κυ
κλοφορούν εφεξής τα μη συντα- 
γογραφούμενα φάρμακα. Το 
υπουργείο Υγείας με τροπολογία 
που κατέθεσε πρόσφατα και η 
οποία ψηφίστηκε στη Βουλή, προ
χώρησε σε «διόρθωση» του θεσμι
κού πλαισίου το οποίο το ίδιο είχε 
επιβάλει τον Μάιο του 2017, πα
ραδεχόμενο ότι δημιουργούσε 
εσφαλμένες εντυπώσεις στους 
ασθενείς.

Ειδικότερα, η υπουργική από
φαση του 2017 όριζε ότι στην εξω
τερική συσκευασία των σχετικών 
σκευασμάτων αναγράφεται υπο
χρεωτικά σε εμφανές σημείο μία 
ενδεικτική τιμή λιανικής πώλησης. 
Η υπουργική απόφαση περιέγραφε 
και τον τρόπο εξαγωγής της τιμής 
αυτής, ενώ ανέφερε ότι «η ενδει
κτική τιμή λιανικής πώλησης δεν 
είναι υποχρεωτική για όσους δια
θέτουν τα φάρμακα (σ.σ. φαρμα
κευτικές εταιρείες, φαρμακαπο
θήκες, φαρμακοποιοί και σούπερ 
μάρκετ), οι οποίοι μπορούν ελεύ

θερα να καθορίσουν την τιμολο
γιακή τους πολιτική ως προς τα 
προϊόντα αυτά». Η συγκεκριμένη 
ρύθμιση αποτελούσε μία προσπά
θεια σηγκράτησης των τιμών προς 
τα κάτω. Από την αρχή οι φαρμα
κοποιοί είχαν εκφράσει την έντονη 
αντίδραση τους στη συγκεκριμένη 
ρύθμιση, τονίζοντας ότι εμμέσως 
δεσμεύονται για τιμές που οι πα
ραγωγοί έχουν αναγράψει στη ση- 
σκευασία, ενώ κατά την εφαρμογή 
της κατήγγειλαν ότι υπήρξαν πε
ριπτώσεις που οι τιμές που ανα
γράφονται είναι μικρότερες της 
χονδρικής.

Με την πρόσφατη τροπολογία 
το υπουργείο καταργεί την υπο
χρεωτική αναγραφή ενδεικτικής 
τιμής λιανικής πώλησης επί των 
συσκευασιών. Οπως αναφέρεται 
στην αιτιολογική έκθεση της τρο
πολογίας, ο λόγος είναι ότι η προ
ηγούμενη ρύθμιση «δημιουργούσε 
εσφαλμένες εντυπώσεις στους 
ασθενείς», ενώ δεν επέφερε κανένα 
αποτέλεσμα στον περιορισμό των 
ενδεχόμενων αυξήσεων τιμών.

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ
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1  Καμπανάκι από ΚΕΕΛΠΝΟ για τη νόσο των
λεγεωνάριων

Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 25 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-08-2018

Κυκλοφορία: 4750 Επιφάνεια: 230.62 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΕΙΡΑ
ΚΡΟΥΣΜΑΤΩΝ

Καμπανάκι 
από ΚΕΕΛΠΝΟ 
για τη νόσο ίων 
λεγεωνάριων
Προσοχή και στα κλιματιστικά για τη νόσο 
των λεγεωνάριων, ύστερα από σειρά κρου
σμάτων που παρατηρήθηκαν πρόσφατα, 
συνιστά το ΚΕΕΛΠΝΟ.
Μετάχον θάνατο του γνωστού δημοσιογρά
φου Μάνου Αντώναρου, που κατέληξε τον 
περασμένο μήνα στη ΜΕΘ του «Ευαγγελι
σμού» έχοντας προσβληθεί απο τη λοίμωξη, 
αλλά και τη σοβαρή περιπέτεια υγείας του 
ηθοποιού ΑκηΣακελλαρίου, που παραμένει 
στη ΜΕΘ του νοσοκομείου «Σωτηρία» με 
πνευμονία, η οποία οφείλεται στο βακτήριο 
της legionella, η αναγκαιότητα ελέγχου και 
τακτικής συντήρησης των κλιματιστικών 
αποδεικνύεται επιτακτική.
Αυτό, καθώς τα τελευταία χρόνια έχει αυξη
θεί ο αριθμός των ασθενών που πλήττονται 
από τη νόσο λόγω της ραγδαίας εξάπλωσης 
ίων κλιματιστικών και της ελλιπούς ή κακής 
τους συντήρησης, που προκαλεί συσσώρευ
ση επικίνδυνων βακτηρίων τα οποία μετα- 
φέρονται στους πνεύμονες.
Σε ό,τι αφορά τους δημόσιους χώρους, οι 
Διευθύνεις Υγειονομικού Ελέγχου και Πε
ριβαλλοντικής Υγιεινής της Περιφέρειας 
Αττικής διενήργησαν ήδη δειγματοληψίες 
νερού από υδρόψυκτα κεντρικά συστήματα 
σε εγκαταστάσεις όπου εργάζονται ή επι
σκέπτονται καθ’ οιονδήποτε τρόπο τα άτομα 
που εμφάνισαν τη νόσο.

Λήψη μέτρων
Σε ό,τι αφορά όμως τα σπίτια, τα αυτοκίνη
τα και τα καταστήματα, το ΚΕΕΛΠΝΟ σημει
ώνει ότι απαιτείται συστηματική λήψη μέ
τρων για τη σωστή λειτουργία των υδραυ
λικών και κλιματιστικών εγκαταστάσεων, 
ιδιαίτερα σε χώρους όπως υδάτινα πάρκα, 
ξενοδοχεία, αθλητικές εγκαταστάσεις, νο
σοκομεία, ιαματικά λουτρά κ.λπ. και η απο
φυγή δημιουργίας εστίας μόλυνσης σε ση
μεία των δικτύων όπου παρατηρείται συχνή 
αυξομείωση θερμοκρασίας και εμφανίζονται 
εναποθέσεις αλάτων και ξένων σωμάτων. 
Σημειώνει, πάντως, ότι η νόσος δεν μετα
δίδεται από άνθρωπο σε άνθρωπο, ούτε 
μέσω κλιματιστικών που διαθέτουν αερό- 
ψυκτο σύστημα.
Η νόσος των λεγεωνάριων είναι μια οξεία 
λοίμωξη ίου αναπνευστικού που προκαλεί- 
ται από βακτηρίδια του γένους λεγεωνέλλα, 
που απαντάται στο υδάτινο περιβάλλον. 
Είναι δυνητικά θανατηφόρος σε ποσοστό 
5-30% των κρουσμάτων και μεταδίδεται με 
εισπνοή του βακτηριδίου όταν το μολυσμέ- 
νο νερό διασκορπίζεται στον αέρα με τη 
μορφή σταγονιδίων.
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1  Δημόσιο «Ντυνάν»;
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-08-2018

Κυκλοφορία: 7400 Επιφάνεια: 47.7 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

» Δημόσιο «Ντυνάν»;
Προσφορά στην Τράπεζα Πειραιώς προ- 
κειμένου να επανενταχθεί το νοσοκομείο 
«Ερρίκος Νχυνάν» στο δημόσιο σύστημα 
υγείας κατέθεσε το «Ιδρυμα Ωνάση» σε 
συνεννόηση με το υπουργείο Υγείας. Η 
αποκάλυψη έγινε μέσα από ανακοίνω
ση του αναπληρωτή υπουργού Υγείας, 
Παύλου Πολάκη, στην οποία παρατίθε
ται σειρά έργων για την αναβάθμιση του 
δημόσιου συστήματος υγείας «εν μέσω 
Αυγούστου». Για την πρόθεση του Ωνα- 
σείου, η «Εφ.Συν.» είχε ενημερώσει από 
το προηγούμενο Σάββατο στο θέμα για 
το αμερικανικό κερδοσκοπικό fund CVC 
Capital Partners, το οποίο επίσης φέρεται 
να ενδιαφέρεται για το «Ντυνάν».

Κ.ΖΑΦ.
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1  Καμία μέτρηση για τοξικά στον αέρα
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,12 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-08-2018

Κυκλοφορία: 7200 Επιφάνεια: 1235.8 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ «Ε,Τ.»
ΚΑΤΑΘΕΣΕΙΣ ΣΤΗΝ ΕΙΣΑΓΓΕΛΙΚΗ ΕΡΕΥΝΑ 
ΑΝΑΔΕΙΚΝΥΟΥΝ ΤΟΝ ΑΝΥΠΑΡΚΤΟ ΣΥΝΤΟΝΙΣΜΟ 
ΤΟΥ ΚΡΑΤΙΚΟΥ ΜΗΧΑΝΙΣΜΟΥ

Εγκληματικό

ΧΑΟΣ επικρατούσε στη

»Γραμματεία Πολιτικής 
Προστασίας τη 
μοιραία Δευτέρα όπου 

ασχολούνταν με τη 
φωτιά στην Κινέτα

ΚΑΤΑΘΕΣΗ υψηλόβαθμου

» στελέχους της ΕΛ.ΑΣ.
αποκαλύπτει το 

έλλειμμα ενημέρωσης 
μεταξύ των εμπλεκόμενων 
φορέων

ΕΡΩΤΗΜΑΤΑ για τη
m μη ενεργοποίηση 
Μ των τριψήφιων 
τηλεφώνων 
Αστυνομίας - 
Πυροσβεστικής

—— I
ΜΕ ΠΡΟΣΩΠΙΚΕΣ πρωτοβουλίες αξιωματι
κών της Τροχαίας «έκλεισε» η Μαραθωνος 
και σώθηκαν εκατοντάδες πολίτες

ΚΑΜΙΑ ΜΕΤΡΗΣΗ ΓΙΑ ΤΟΞΙΚΗ ΡΥΠΑΝΣΗ 
ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΟΧΗ ΔΥΟ ΕΒΔΟΜΑΔΕΣ 
ΜΕΤΑ ΤΗΝ ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΗ

ΤΟ 2075 ΜΠΛΟΚΑΡΑΝ 
ΜΕ ΤΡΟΠΟΛΟΓΙΑ WgM 
ΚΑΤΕΔΑΦΙΣΕΙΣ ΑΥΘΑΙΡΕΤΩΝ

ΠΡΟΚΛΗΤΙΚΟΣ Ο ΤΟΠΡί
ΜΙΛΗΣΕ MONO^0ffM 
ΓΙΑ «ΠΙΘΑΝΑ ΛΑΘΗ7

ΕΡΙΞΕ ΤΙΣ ΕΛΥΝΕΣ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΡΑΓΩΔΙΑ
ΣΕ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΕΣ 
ΚΥΒΕΡΝΗΣΕΙΣ ^
ΚΑΙ ΑΥΘΑΙΡΕΤΑ

20 FAKE Μ 
ΕΞΑΓΓΕΛΙΕΣ
ΔΡΑΣΕΩΝ ΠΟΥ ΗΔΗ 
ΕΧΟΥΝ... ΕΞΑΓΓΕΛΘΕΙ 
ΓΙΑ ΔΟΜΗΣΗ, ΡΕΜΑΤΑ

10 ΣΕΛΙΔΕΣ ΡΕΠΟΡΤΑΖ & ΑΝΑΛΥΣΕΙΣ ► ΣΕΛ. 2-4, 6-12, 40
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1

ΣΗΜΕΡΑ ΞΕΚΙΝΑΕΙ ΜΙΑ ΠΡΟΣΠΑΘΕΙΑ ΑΠΟ ΤΟ ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΕΙΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ, ΑΠΟΝΤΕΣ ΟΙ ΑΡΜΟΔΙΟΙ

Καμία μέτρηση για τοξικά στον αέρα
Π

ερισσότερες από δύο εβδο
μάδες μετά την πυρκαγιά 
στο Μάτι και μόλις σήμε
ρα ξεκινά συντονισμένη προσπάθεια 

μετρήσεων των τοξικών ρύπων στην 
περιοχή. Και αυτή η προσπάθεια όχι 
από το υπουργείο Περιβάλλοντος, 
αλλά από το Εργαστήριο Περιβαλλο
ντικής Μηχανικής του Αριστοτελείου 
Πανεπιστημίου.

Τόσες ημέρες μετά τη φονική πυρ
καγιά και ενώ υπάρχουν άνθρωποι 
που διαμένουν στο Μάτι, κανείς δεν 
γνωρίζει την επικινδυνότατα όσων 
εισπνέουν. Οι όποιες αναλύσεις για 
ρύπανση ή μόλυνση στην περιοχή πε
ριορίζονταν μέχρι σήμερα σε μερικές 
πρωτοβουλίες και μόνο για το νερό, 
ενώ η Πολιτεία αποδείχθηκε... ανε
παρκής ακόμη και σε απλά πράγματα, 
όπως την προμήθεια των κατοίκων με 
μάσκες.

Σοβαρή είναι η τοξική επιβάρυνση 
της περιοχής, καθώς κάηκαν αυτο
κίνητα, υγρά αυτοκινήτων, πλαστι
κά, δομικά υλικά, σύμφωνα με τον 
επικεφαλής του Εργαστηρίου, Δη
μοσθένη Σαρηγιάννη. Το υπουργείο 
Περιβάλλοντος μέχρι τώρα έχει απλά 
παραδώσει στο Εργαστήριο τις κατα
γραφές από τους σταθμούς μέτρησης 
της ατμοσφαιρικής ρύπανσης. Μόνο 
που ο κοντινότερος είναι στην... Αγία 
Παρασκευή, επομένως δεν προκύπτει 
από αυτές τις καταγραφές ιδιαίτερη 
αύξηση σωματιδίων, όπως λέει ο κ. 
Σαρηγιάννης.

□
 ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ

mgeorganta@e-typos.com

Ο καθηγητής Περιβαλλοντικής Μη
χανικής εξηγεί ότι όλο το πρόβλημα 
είναι τώρα στο έδαφος, καθώς ό,τι 
αιωρούνταν έχει «κάτσει» επηρεάζο
ντας έτσι την υγεία των ανθρώπων 
που εκτίθενται. Οι ειδικοί δεν αναμέ
νουν ιδιαίτερο πρόβλημα ούτε στη 
θάλασσα. Η ομάδα των τεσσάρων 
ανθρώπων του εργαστηρίου θα με
τρήσουν τα σωματίδια στον αέρα, θα 
λάβουν δείγματα εδάφους αλλά και 
περιφερειακών υδάτων. Δείγματα θα 
ληφθούν συνολικά από 25 σημεία, 
σύμφωνα με τον καθηγητή. «Στόχος 
είναι να επιβεβαιώσουμε την επιμό- 
λυνση που υποθέτουμε ότι υπάρχει».

Ο δήμαρχος
Σύμφωνα με τον δήμαρχο Ραφήνας, 
Βαγγέλη Μπουρνού, μετρήσεις ίου 
νερού έχουν πραγματοποιηθεί από τις 
δημοτικές αρχές, καθώς και από την 
ΕΥΔΑΠ, η οποία ανακοίνωσε ότι η ποι
ότητα του νερού «ανταποκρίνεται πλή
ρως στις σχετικές νομοθετικές απαιτή
σεις περί ποιότητας νερού ανθρώπινης 
κατανάλωσης». Το Κέντρο Ελέγχου και 
Πρόληψης Νοσημάτων (ΚΕΕΛΠΝΟ) 
μέσω του Κεντρικού Εργαστηρίου 
Δημόσιας Υγείας (ΚΕΔΥ) ελέγχει την 
ποιότητα ίου νερού (σε συνεργασία 
κυρίως με τους δήμους) αλλά και των 
τροφίμων που έχουν πληγεί από τις 
καταστροφικές πυρκαγιές.

Οι όποιεε αναλύσει 
για ρύπανση ή 
μόλυνση στην περιοχή 
αφορούσαν μόνο το 
νερό, ενώ η Πολιτεία 
δεν «σκέφτηκε» καν να 
μοιράσει μάσκε$ orous 
κατοίκουε!

---------- Μ-----

Στην προμήθεια ίων κατοίκων με 
μάσκες, όμως, όπως προκύπτει από τις 
καταγγελίες, το ΚΕΕΛΠΝΟ φαίνεται 
ότι είχε... δευτερεύοντα ρόλο: σύμφω
να με πληροφορίες, δεν προμήθευσε 
με μάσκες τους πληγέντες, κάτι που 
έκαναν οι εθελοντικές οργανώσεις, 
όπως οι Γιατροί του Κόσμου.

Ο κ. Μπουρνούς αναφέρει ότι δό
θηκαν μάσκες στους κατοίκους, οι 
οποίες εξασφαλίστηκαν από χορη
γούς. Στο μεταξύ, εγκύκλιο για λήψη 
μέτρων διασφάλισης της δημόσιας 
Υγείας έχει εκδώσει το υπουργείο 
Υγείας. Αυτή η εγκύκλιος έχει δια
νεμηθεί σε όλες τις περιφέρειες και 
έχει αναρτηθεί σε ιστοσελίδες δή
μων, όπως του Δήμου Μαραθώνα, 
για παράδειγμα, που βρίσκονται οι 
πληγέντες.

Σύμφωνα με τη διεύθυνση δημό
σιας υγείας του υπουργείου Υγείας, 
ιδιαίτερη σημασία πρέπει να δοθεί 
στη διασφάλιση της ποιότητας των 
τροφίμων με τα οποία σιτίζονται οι 
πληγέντες, οι οποίοι είναι ήδη κατα
πονημένοι και επιπλέον λόγω των 
συνθηκών διαβίωσής τους ελλοχεύει 
αυξημένος κίνδυνος τροφιμογενών 
και άλλων λοιμώξεων.

Το υπουργείο Υγείας σημειώνει 
ακόμη ότι η τέφρα στις καμένες περι
οχές μπορεί να είναι επικίνδυνη λόγω 
της φύσης των απανθρακωμένων 
υλικών. Οι οσμές καπνού μπορεί να 
παραμείνουν στην περιοχή για αρ
κετό χρονικό διάστημα. Για τον λόγο

αυτό το υπουργείο Υγείας εφιστά την 
προσοχή των κατοίκων ότι κατά τον 
καθαρισμό ίων κατοικιών μετά την 
πυρκαγιά θα πρέπει να τηρούνται οι 
οδηγίες στα προϊόντα καθαρισμού, να 
γίνεται χρήση ειδών ατομικής προστα
σίας (γάντια, μάσκα, προστατευτικά 
γυαλιά) και παιδιά και κατοικίδια να 
κρατηθούν μακριά. Επίσης, θα πρέπει 
να βεβαιώνεται ότι υπάρχει επαρκής 
αερισμός / εξαερισμός στον χώρο.

Αμίαντος
Αρκετές κατοικίες στις πληγείσες πε
ριοχές, λόγω της χρονολογίας κατα
σκευής τους, αποτελούνται και από 
υλικά τα οποία περιέχουν αμίαντο 
(μόνωση, κεραμίδια, πόρτες, καπνο
δόχοι, φούρνοι, τοίχοι κ.ά.).

Σύμφωνα με τις πληροφορίες από 
το υπουργείο Υγείας, ο αμίαντος απο
τελεί υλικό που δεν δημιουργεί προ
βλήματα στον ανθρώπινο οργανισμό 
όταν είναι σταθερά συνδεδεμένος σε 
τελικά προϊόντα όπως τοίχους, πλα
κάκια και σωλήνες, εφόσον δεν κατα- 
στρέφεται ή υφίσταται καταπονήσεις 
και φθορές.

Με την πυρκαγιά, όμως, εφόσον 
υλικά από αμίαντο κάηκαν, απελευθε
ρώθηκαν οι ίνες στην ατμόσφαιρα.

Εργασίες αφαίρεσης αμιάντου στα 
υλικά που περιέχουν την επικίνδυνη 
ουσία ξεκίνησαν χθες εξειδικευμένες 
για την εργασία αυτή εταιρίες που εί
ναι αδειοδοτημένες από το υπουργείο 
Εργασίας. ■

Τις μάσκες που φορούσαν 
κάτοικοι και όσοι έσπευσαν για 

βοήθεια τις προμηθεύτηκαν από 
τις εθελοντικές οργανώσεις.



15

1  Μεγαλώνει η λίστα απλήρωτων επικουρικών
γιατρών στο ΕΣΥ

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-08-2018

Κυκλοφορία: 14860 Επιφάνεια: 252.46 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μεγαλώνει η λίστα απλήρωτων 
επικουρικών γιατρών στο ΕΣΥ
Ενα ακόμη «κρούσμα» επιστροφής 
αθεώρητων ενταλμάτων πληρωμής 
επικουρικών γιατρών που έχουν 
συμπληρώσει τα δύο χρόνια σύμ
βασης σημειώθηκε χθες στην Αθήνα, 
με το υπουργείο Υγείας να μην έχει 
βρει ακόμα λύση στο πρόβλημα.

Οπως καταγγέλλει η Ενωση Ια
τρών Νοσοκομείων Αθηνών Πει
ραιώς (ΕΙΝΑΠ), χθες ο επίτροπος 
του Ελεγκτικού Συνεδρίου που 
είναι αρμόδιος για το γενικό ογ- 
κολογικό νοσοκομείο «Αγιοι Ανάρ
γυροι» επέστρεψε αθεώρητα χρη
ματικά εντάλματα πληρωμών του 
οικονομικού έτους 2018. Το περι
στατικό αυτό έρχεται να προστεθεί 
σε πολλά παρόμοια που έχουν κα
ταγράφει ανά τη χώρα μετά τη δη
μοσιοποίηση τον περασμένο Ιούνιο 
της απόφασης του Ελεγκτικού Συ
νεδρίου, το οποίο έκρινε μη νόμιμες 
τις συμβάσεις των επικουρικών 
(γιατρών και λοιπού προσωπικού) 
που υπερβαίνουν το 24μηνο. Συγ
κεκριμένα αναφερόταν στην από
φαση ότι «οι συμβάσεις ιδιωτικού 
δικαίου ορισμένου χρόνου που 
έχουν συναφθεί μετά την παρά
ταση προηγούμενων όμοιων καθ’ 
υπέρβαση του ανώτατου επιτρε
πόμενου ορίου των 24 μηνών είναι 
αυτοδίκαια άκυρες». Ετσι, εδώ και 
περίπου πέντε μήνες δεν εγκρί- 
νονται οι αποζημιώσεις των επι
κουρικών γιατρών στη Χίο και στη 
Χαλκίδα, ενώ πρόβλημα έχει προ
κόψει με τους επικουρικούς των 
νοσοκομείων του Πειραιά, των 
Ιωαννίνων και του Αγρίνιου.

Αξίζει να σημειωθεί ότι η από
φαση του Ελεγκτικού Συνεδρίου, 
σύμφωνα με την Ομοσπονδία Ενώ
σεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελ
λάδος, θίγει περίπου 650 επικου
ρικούς γιατρούς. Από αυτούς οι 
περίπου 450 είχαν διορισθεί πριν 
από το 2016 και η παραμονή στη 
θέση τους έχει παρατηθεί τρεις

φορές με νομοθετικές ρυθμίσεις, 
με την τελευταία παράταση να λή
γει στο τέλος του έτους. Για τους 
υπόλοιπους περίπου 200 η παρά
ταση της θητείας τους λήγει στις 
31 Ιανουάριου 2019. Με τη δημο
σίευση της απόφασης του Ελεγ
κτικού Συνεδρίου, το υπουργείο 
Υγείας έσπευσε να καλέσει τις δι
οικήσεις των νοσοκομείων να συ
νεχίζουν να πληρώνουν κανονικά 
τους επικουρικούς γιατρούς, ωστό
σο αυτό νομικά δεν μπορεί να ισχύ- 
σει, αφού οι διοικητές κινδυνεύουν 
με ποινικές ευθύνες.

Αναζητείχαι λύση
Για την εμπλοκή το υπουργείο 

Υγείας έχει δεσμευθεί προς τους 
νοσοκομειακούς γιατρούς ότι θα 
βρεθεί λύση, χωρίς ωστόσο να έχει 
διασαφηνίσει ποια θα είναι αυτή. 
Σχεδόν δύο μήνες μετά τη δημο-

Επίτροποι 
του Ελεγκτικού 
Συνεδρίου επιστρέφουν 
αθεώρητα τα εντάλματα 
πληρωμής.
σιοποίηση της απόφασης, το πρό
βλημα συνεχίζεται, δημιουργώντας 
σοβαρές δυσλειτουργίες στα νο
σοκομεία που σε μεγάλο βαθμό 
στηρίζονται στους επικουρικούς. 
Οπως επισημαίνει η ΕΙΝΑΠ σε επι
στολή που απέστειλε για το θέμα 
στον υπουργό Υγείας, «στη συνάν
τηση που είχαμε, μας είχατε δια- 
βεβαιώσει ότι θα βρείτε τρόπο να 
επιλύσετε το θέμα της πληρωμής 
των επικουρικών γιατρών... Παρα- 
καλούμε να επιλύσετε άμεσα το 
θέμα διότι δημιουργούνται σοβαρά 
προβλήματα στα νοσοκομεία».

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ


